

GALERIE DUMONTEIL



杜梦堂 (Galerie DUMONTEIL) 于 1982 年在巴黎成立，在巴黎和上海均设有同名空间。作为具象雕塑艺术市场中的重要角色，画廊以现当代艺术为核心，在努力挖掘和培养有才华的当代艺术家的同时，亦拓展至设计领域。代理的当代艺术家包括丹尼尔·达维欧 (Daniel Daviau)，苔丝·杜蒙 (Tess Dumon)，尚·马里·费欧里 (Jean-Marie Fiori)，埃里克·裴欧 (Eric Pillot)，鲁本·弗安泰斯 (Rubén Fuentes)，休伯特·乐高 (Hubert Le Gall)，林国成，文森·漆，雨果·席德 (Ugo Schildge)，王克平，俞杨等。

展位亮点

此次杜梦堂展位的两件亮点作品《永恒之春》和《双兔壁灯》均来自法国设计师和雕塑家休伯特·勒加尔 (Hubert Le Gall) (出生于 1961 年)。他所创作的家具兼具功能性与诗意性，俏皮怪诞的灵感，材质多变。形状、光线、色彩在艺术家的手中幻化出了充满想象力的作品。许多休伯特的作品已经成为了法国乃至世界各国博物馆的永久馆藏，休伯特还参与实现了法国国家级的动产文物保护计划，并为法国在国外的大使馆的文化传播继续效力。

画廊创始人介绍

皮耶·杜梦堂拥有巴黎大学 (Université de Paris) 和卢浮宫学院 (Ecole du Louvre) 颁发的艺术史和私人法学位，同时，他还拥有拍卖师资质并曾为法国最大、最有声望的德鲁奥拍卖行 (Hôtel Drouot) 效力。长期以来，杜梦堂先生致力于宣传、销售和鉴赏现代艺术和当代艺术品。1982 年，皮耶·杜梦堂和他的妻子朵妮共同开创并经营画廊，画廊以他们的姓氏“杜梦堂 (Dumonteil)”命名。他们致力于推广销售上世纪三十年代装饰艺术风格的艺术品和当代艺术家的作品。皮耶·杜梦堂不仅是法国少有的雕像委托人，还是行业里最重要的专家之一。

作为国立专家协会 (CNE) 二十和二十一世纪雕塑和绘画的注册专家，皮耶·杜梦堂为“艺术市场观察者” (Observatoire du Marché de l'Art) 担任特别顾问，向法国政府提供让渡艺术品和协商法律协议方面的建议和指导。皮耶和朵妮·杜梦堂曾获得多个奖项及头衔。因夫妇二人对法国艺术文化界做出的巨大贡献，他们都被法国政府授予了艺术与文学骑士勋位 (Chevaliers des Arts et des Lettres)。

Founded in Paris in 1982, Galerie DUMONTEIL has been a major player in the market of the figurative sculpture. The gallery has two gallery spaces in Paris and Shanghai. For more than two decades, the gallery has devoted itself to the discovery of and promotion of talented contemporary artists. Today, artists such as Daniel Daviau, Tess Dumon, Jean-Marie Fiori, Eric Pillot, Rubén Fuentes, Hubert le Gall, Lin Guocheng, Wensen Qi, Ugo Schildge, Wang Keping, and Nisky Yu, share the walls of the gallery spaces, creating a truly diverse group of objects for the appreciation of collectors.

Booth Highlight

“The Eternal Spring” cabinet and “Two Rabbit-Shape Wall Decoration”, the two highlighted pieces for the booth both came from the French designer and sculptor Hubert Le Gall (b.1961). He creates poetic and functional furnitures. He plays on shapes, light and colours by combining unusual ideas and working with various materials. Many of his creations are present in the permanent collections of French and international museums. He has carried out several projects for national furniture and several French embassies abroad.

Gallery Founder & Owner

With a joint diploma in private law and in art history awarded by both the University of Paris and Ecole du Louvre, Pierre Dumonteil, dedicated to the advocacy, distribution and connoisseurship in the fields of modern and contemporary art, is a certificated auctioneer who has worked for Drouot, one of the largest and most prestigious auction houses in France. In 1982, Pierre co-founded with his wife Dothi their eponymous gallery, focusing on the promotion of Art Deco objects from the 1930s and the works of contemporary artists. Today, Pierre is not only one of the very few but also one of the most important commissioners of sculptures in France.

A registered art expert in sculpture and painting of the 20th and 21st century at CNE, Pierre advises the French government in juristic settlements of artworks as a special consul for the Observatoire du Marché de l'Art in France. Holding numerous awards and titles, both Pierre and Dothi are decorated by the French government as Chevaliers des Arts et des Lettres in recognition of their outstanding contribution to the artistic scene in France.



永恒之春 The Eternal Spring
休伯特·勒加尔 Hubert Le Gall
2018
柜子，抛光铜，着锈色
Cabinet, Polished Bronze with
Patina
161 x 100 x 54 cm
图片致谢 Courtesy:
Galerie DUMONTEIL



Galerie
DUMONTEIL
杜梦堂



双兔壁灯 Two rabbit-shape wall
decoration
休伯特·勒加尔 Hubert Le Gall
铜雕 Bronze
90 x 55 x 35 cm
图片致谢 Courtesy:
Galerie DUMONTEIL



欧迪龙 Odilon
休伯特·勒加尔 Hubert Le Gall
落地灯，铜雕 Floor lamp, Bronze
185 x 60 x 60 cm
图片致谢 Courtesy:
Galerie DUMONTEIL